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Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
 

04/12/2024 19:00h – EVC  
 

Présent/Aanwezig deel 1 (topvolley): 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Claude Kriescher, Stefan De Keijser 
o Volley Vlaanderen: Luc Haegemans, Gerrit Matthijs   
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles: Dominique Reterre, Pascal Schmets, Denis Van Bever 
o Uitgenodigd: Kris Eyckmans (technisch directeur topsport Volley Vlaanderen), Laurence Rase (DG FVWB), 

Ugo Blairon (responsable haut niveau FVWB) 
o Verontschuldigd: Paul Lagae (volmacht aan Gerrit), Filip Buijs (DG VV, uitgenodigd) 

 

 

TOPVOLLEY 
 
De FVWB vraagt al een zekere tijd voor een 
ontmoeting van de raad van bestuur Volley Belgium 
met de technisch directeur topsport Volley Vlaanderen. 
De werking van de nationale teams, indoor en beach, 
seniors en u-age, werd gedelegeerd door Volley 
Belgium aan Volley Vlaanderen. De technisch 
directeur topsport Volley Vlaanderen brengt als 
gemandateerde verslag uit over de activiteiten aan de 
mandaatgever. 
 
Hoewel de raad (op 19/11/2019) de topsportwerking 
conform het huishoudelijke reglement (van 
24/10/2019) delegeerde aan Volley Vlaanderen voor 
een termijn van 2 olympiades, ontbreekt er een 
bijhorend convenant dat de samenwerking en de 
communicatie tussen de vleugels regelt.  FVWB geeft 
aan te willen samenwerken met Volley Vlaanderen 
maar heeft het gevoel dat Volley Vlaanderen dit niet wil 
faciliteren. Guy benadrukt dat Topvolley Belgium een 
merk is dat beide subfederaties mee ondersteunen. 
Ook Volley Vlaanderen geeft aan te willen 
samenwerken met FVWB, maar het ontbreekt 
momenteel aan een algemeen kader en visie om de 
samenwerking vorm te geven. 
 
De aanleiding voor de presentatie vandaag is de 
impact van het herstelplan Volley Vlaanderen op de 
werking van topsport toe te lichten.  
 
Kris geeft duiding: 

• Doelstelling ideaal: 4 ploegen op OS 2028 
(Indoor en beach, zowel mannen als vrouwen) 

• Programma en objectieven Red Dragons & 
Yellow Tigers = beide ploegen zijn prioriteit en 
finaliteit in het programma 

• geen European Golden League 2025 voor Red 
Dragons – besparing & verlichting overvolle 
agenda spelers – geen verlies in ranking , 
geen sanctie 

• Beachvolley: de prioriteiten en de essentie van 
de beach topsportwerking worden toegelicht – 
afbouw beach-campus in Leuven & 
buitenlandse reizen worden voorlopig niet 
langer ondersteund (uitgezonderd Van 
Langendonck-Vercauteren – regerende 
wereldkampioenen Beach U-age) 

 

TOPVOLLEY 
 
La FVWB demande depuis un certain temps une 
réunion entre le conseil d'administration de Volley 
Belgium et le responsable de topsport Volley 
Vlaanderen. Le fonctionnement des équipes 
nationales, indoor et beach, seniors et u-age, a été 
délégué par Volley Belgium à Volley Vlaanderen. Le 
responsable topsport Volley Vlaanderen, en tant que 
personne mandatée, rend compte des activités au 
mandant. 
 
Bien que le conseil (le 19 novembre 2019) ait délégué 
les compétences Topvolley & Beach à Volley 
Vlaanderen pour une durée de deux olympiades 
conformément au règlement d'ordre intérieur du 24 
octobre 2019, il n’y a pas d’accord spécifique entre le 
CA de VB et  le mandataire (Art 9.1 ROI VB) .  La 
FVWB souhaite coopérer avec Volley Vlaanderen, 
mais ne se sent absolument pas invitée à le faire. Guy 
souligne que Topvolley Belgium est une marque 
soutenue par les deux sous-fédérations. 
Volley Vlaanderen exprime également son désir de 
coopérer avec FVWB, mais il lui manque actuellement 
un cadre et une vision d'ensemble pour façonner cette 
coopération. 
 
La raison directe de la présentation d'aujourd'hui est 
d’esquisser l'impact du plan de redressement de 
Volley Vlaanderen sur le fonctionnement de topsport.  
 
Kris donne son interprétation : 

• Objectif idéal : 4 équipes à l'OS 2028 (Indoor et 
beach, hommes et femmes) 

• Programme et objectifs Red Dragons & Yellow 
Tigers = les deux équipes sont la priorité et la 
finalité du programme 

• pas de European Golden League 2025 pour les 
Red Dragons - économies et allègement des 
calendriers surchargés des joueurs - pas de perte 
de classement, pas de pénalité 

• Beach volley : les priorités et l'essence du 
topsport-beach sont expliquées démantèlement du 
campus ‘beach’ à Louvain et suppression 
temporaire des déplacements à l'étranger (à 
l'exception de Van Langendonck-Vercauteren - 
champions du monde en titre de beach U-age). 
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• Er wordt vanuit VV slechts 1 Futures-tornooi in 
België ondersteund komende zomer 

• Topsportschool : visie om op termijn naar 
slechts 1 topsport campus (Vilvoorde) te willen 
evolueren  

• U-age: deelname internationale U-age 
tornooien niet noodzakelijk voor alle 
leeftijdscategorieën. 

Kris presenteert de VV-Be Gold – driehoek (van 
talent-detectie over talentontwikkeling en 
begeleiding tot de top). De FVWB betreurt dat deze 
piramide, waarin de door de FVWB ingevoerde 
structuren om het topniveau te ontwikkelen volledig 
ontbreken, ook door Kris werd gebruikt in de 
dossiers BE GOLD en RD & YT die dit jaar werden 
voorgelegd aan de Commissie ABCD en het BOIC. 
FVWB laakt ook dat de beslissingen voor 
Topvolley werden genomen zonder enig overleg 
met de andere vleugel.  
 
Volley Vlaanderen onderstreept echter dat de 
volledige werking van de nationale teams, indoor 
en beach, seniors en u-age, met uitzondering van 
de middelen ter beschikking van BeGold, volledig 
worden gefinancierd met eigen middelen van 
Volley Vlaanderen en met middelen van Sport 
Vlaanderen.    
 
De eenzijdige beslissing van VV (bv om de 
aandacht te verleggen van de U20 naar de U18) 
verstoort grondig de U-ages strategie van FVWB 
en riskeert de steun van ADEPS nog verder te 
ondergraven. De Waalse U-ages strategie is bij 
Volley Vlaanderen trouwens volledig onbekend, 
en FVWB zal door Volley Vlaanderen wordt 
gevraagd om deze bij gelegenheid te 
presenteren en toe te lichten tijdens een RvB. 
Gerrit en Guy beamen dat dit niet zou mogen en 
dat een vlotte samenwerking start met een 
kennis en begrip van elkaars programmas.  
 

De voorbije maanden leverden al enkele contacten 
op tussen de technische directeuren van VV en 
FVWB, en zelfs enkele resultaten, zoals een door 
Kris gepresenteerde tabel ‘afstemming VV-FVWB’ 
aantoont. Maar er is nood aan een meer overleg 
om tot een meer gestructureerde en regelmatige 
samenwerking te komen, zeker voor wat betreft de 
U-ages. Cruciaal is daarbij dat een grotere invloed 
van FVWB ook kan leiden tot een verhoging van de 
subsidie die ontvangen wordt door FVWB.  
 

Anderzijds moet er worden over gewaakt dat de 
benadering die door FVWB wordt gedaan bij ADEPS, 
niet het gevolg heeft dat de middelen die Sport 
Vlaanderen beschikbaar stelt aan Volley Vlaanderen 
voor de ondersteuning van de nationale ploegen, 
indoor en beach, seniors en u-age, worden herzien. 
  
De benadering binnen beide regio’s moet goed op 
elkaar worden afgestemd en worden afgestemd 
met zowel Sport Vlaanderen als ADEPS en de 
politieke beleidsmakers in de beide regio’s om te 
vermijden dat er minder financiële ondersteuning 
vanuit de regio’s zal zijn in de toekomst.  

• Un seul tournoi Futures en Belgique sera soutenu 
par VV l'été prochain. 

• Topsportschool : l'objectif est d'évoluer vers un seul 
campus de sport de haut niveau (Vilvorde). 

• U-age : la participation aux tournois internationaux 
U-age n'est pas nécessaire pour toutes les 
catégories d'âge. 

 
Kris présente la pyramide du sport haut niveau de VV  
(de la détection des talents au développement des 
talents et au coaching au sommet).  La FVWB déplore 
que cette même pyramide, où les structures mises en 
place par la FVWB pour développer le haut niveau 
sont complètement absentes, ait été également utilisée 
par Kris dans les dossiers BE GOLD et RD & YT 
présentés cette année à la Commission ABCD et au 
COIB. La FVWB déplore également que les décisions 
concernant Top Volley aient été prises sans aucune 
consultation avec l'autre aile.   
 
Volley Vlaanderen souligne toutefois que l'ensemble 
du fonctionnement des équipes nationales, indoor et 
beach, seniors et u-age, à l'exception des fonds mis à 
la disposition de BeGold, est entièrement financé par 
les fonds propres de Volley Vlaanderen et par les 
fonds de Sport Vlaanderen.    
 
 
La décision unilatérale de VV (par exemple, de se 
concentrer sur les U18 au lieu U20) perturbe 
profondément la stratégie de la FVWB pour les jeunes 
et risque de miner encore plus le soutien de l'ADEPS. 
D'ailleurs, la stratégie wallonne des U-ages est 
totalement inconnue à Volley Vlaanderen et la FVWB 
sera invitée par Volley Vlaanderen à la présenter et 
expliquer à l'occasion d'une réunion du CA. Gerrit et 
Guy sont d'accord pour dire que cela ne devrait pas 
être le cas et qu'une coopération harmonieuse 
commence par la connaissance et la compréhension 
des programmes de chacun.  
 
Les derniers mois ont déjà donné lieu à quelques 
contacts entre les directeurs techniques de VV et de 
FVWB, et même à quelques résultats, comme le 
montre le tableau « alignement VV-FVWB » 
présenté par Kris. Mais il est nécessaire de 
poursuivre les consultations afin de parvenir à une 
coopération plus structurée et plus régulière, en 
particulier en ce qui concerne les U-ages. Surtout, 
l'influence accrue de la FVWB peut également 
entraîner une augmentation de la subvention qu’elle 
reçoit.  
D'autre part, il convient de veiller à ce que l'approche 
adoptée par la FVWB à l'égard de l'ADEPS n'ait pas 
pour effet de revoir les ressources mises à la 
disposition de Volley Vlaanderen par Sport 
Vlaanderen pour le soutien des équipes nationales, 
indoor et beach, des seniors et des u-age. 
 
L'approche au sein des deux régions devrait être 
bien alignée et coordonnée avec Sport Vlaanderen 
et l'ADEPS, ainsi qu'avec les décideurs politiques 
des deux régions, afin d'éviter une réduction du 
soutien financier des régions à l'avenir.  
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De complexe structuur van de sportorganisatie in 
België (met twee regionale ministers van sport en 
een dito administratie) helpt de sportfederaties niet. 
Guy merkt op dat het sportlandschap in België veel 
te klein is om het bovendien nog eens op te delen 
met een kunstmatige taalgrens. 
 
De raad besluit dat Ugo en Kris samen een kader 
zullen uitwerken voor samenwerking in de op te 
richten ‘nationale technische commissie’, met 
omschrijving van de bevoegdheidsdomeinen en 
duidelijke doelstellingen. Pascal stelt voor dat die 
commissie net zoals de anderen ook zou deelnemen 
aan de maandelijkse raden van bestuur Volley 
Belgium. Volley Vlaanderen geeft opnieuw aan dat dit 
enkel kan worden beslist na de uitwerking van het 
bredere kader. Idealiter wordt hiermee ook een basis 
opgemaakt voor het nog uit te werken convenant (zie 
hoger). 
 
Ter afsluiting van dit luik regelden FVWB en topvolley 
nog het volgende: 

• Kris stuurt de FVWB vrijdag een factuur voor 
de deelname van Franstalige atleten aan de 
grote internationale kampioenschappen in 
2024 

• Kris stuurt de FVWB een creditnota voor de 
factuur voor de deelname van Franstalige 
atleten en coaches aan de grote internationale 
kampioenschappen in 2023 (kosten gedekt 
door de BE Gold 2023 subsidie). 

 
La structure complexe de l'organisation sportive en 
Belgique (avec deux ministres régionaux des sports 
et une administration idem) n'aide pas du tout les 
fédérations sportives. Guy constate que le paysage 
sportif belge est beaucoup trop petit pour être divisé 
davantage par une frontière linguistique artificielle. 
 
Le conseil décide qu'Ugo et Kris élaboreront 
ensemble un cadre de coopération au sein d’une 
«commission nationale  technique» à créer, en 
définissant des domaines de compétence et des 
objectifs clairs. Pascal propose que cette 
commission participe également aux conseils 
mensuels de Volley Belgium comme les autres. 
Volley Vlaanderen indique à nouveau que cela ne 
peut être décidé une fois que le cadre général aura 
été défini. Idéalement, cela créera également une 
base pour la convention qui doit encore être 
élaborée (voir ci-dessus). 
 
Pour conclure cette section, FVWB et topvolley ont 
convenu de ce qui suit : 

• Kris enverra vendredi à la FVWB une facture 
concernant la participation des athlètes 
francophones aux grands championnats 
internationaux en 2024 

• Kris envoie à FVWB une note de crédit pour la 
facture concernant la participation des athlètes 
et coachs francophones aux grands 
championnats internationaux en 2023 (coûts 
pris en charge par la subvention BE Gold 
2023). 

 
 

Présent/Aanwezig deel 2 (commissies): 
 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Claude Kriescher, Stefan De Keijser 
o Volley Vlaanderen: Luc Haegemans, Gerrit Matthijs ,  
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles: Dominique Reterre, Pascal Schmets, Denis Van Bever 
o Commissions : Bert Vandewalle, Michel Loppe, Arturo di Giacomo  
o Verontschuldigd: Paul Lagae (volmacht aan Gerrit) 

 

 
COMMISSIES 
 
1. MNC  

 
1.1. Bevraging ‘5 jaar competitiehervorming’:  Guy 

kan een contract tekenen met Enalyzer. Dit WE 
stuurt Guy voorstellen van thema’s & vragen uit 
naar de leden van de raad. Een +/- 20 vragen 
zullen gesteld worden, dezelfde voor de twee 
vleugels, voor stakeholders in de nationale 
competitie en met een uitbreiding naar clubs uit 
PROMO.  Volley Belgium bereidt een 
communicatie voor in naam van Volley 
Vlaanderen, FVWB en Volley Belgium.  De 
bevraging zal in januari 2025 doorgaan. Doel van 
de bevraging is om na te gaan hoe de 
vooropgestelde doelen van de 
competitiehervorming kunnen bereikt worden en 
wat nodig is om eventueel bij te sturen.  

 

COMMISSIONS 
 
1. MNC  
 
1.1. Enquête « 5 ans de réforme de la compétition »: 

Guy peut signer un contrat avec Enalyzer. Ce 
WE, Guy enverra des propositions de thèmes et 
de questions aux membres du Conseil. Une 
vingtaine de questions seront posées, les mêmes 
pour les deux ailes, pour les parties prenantes 
des compétitions nationales et avec une 
extension aux clubs de PROMO.  Volley Belgium 
prépare une communication au nom de Volley 
Vlaanderen, FVWB et Volley Belgium.  L'enquête 
aura lieu en janvier 2025. L'objectif de l'enquête 
est de déterminer comment les objectifs 
prédéterminés de la réforme de la compétition 
nationale peuvent être atteints, et ce qui est 
nécessaire pour apporter des ajustements le cas 
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Afhankelijk van de resultaten van de bevraging 
kunnen aanpassingen gebeuren naar volgende 
seizoenen. 
 

1.2. De opvolger van VolleyAdmin2 is nog niet 
gekend. VV wil de keuze echter grondig 
voorbereiden gelet dit enerzijds een belangrijke 
financiële investering is en ook gelinkt is aan de 
werking van alle clubs en de federatie (waarbij 
de verdere digitalisatie van zowel VV als 
betrokken clubs een belangrijk objectief is van 
het beleidsplan VV). Ideaal is uiteraard dat we 
richting één gemeenschappelijk platform 
zouden kunnen evolueren in de toekomst.  
Gerrit bevestigt dat in principe VV nog een 
extra jaar zal kunnen rekenen op de diensten 
van VolleyAdmin2 (formeel te bevestigen 
volgende raad van bestuur). 
Michel meldt dat de nog steeds zeer afwijkende 
reglementen tussen de provincies onderling én de 
beide vleugels én de nationale koepel, zorgen voor 
een enorme complexiteit (en dus hoge kostprijs) bij 
het werken met een softwareprogramma. Steeds is 
veel te dure customisatie noodzakelijk. Een 
customisatie die bij elke sofware-upgrade opnieuw 
voor extra-kosten zorgt. 
 

1.3. Goedgekeurde volleyballen: Volley Belgium 
aanvaardt zowel MIKASA- als GALA ballen. Dat 
blijft voorlopig zo. Stijn (VV) onderhandelt met 
MIKASA over een nieuw sponsorcontract. Guy 
merkt op dat de balkeuze deel uitmaakt van de 
reglementering en dus materie is voor de federatie.  
Bert vraagt dat de Liga’s ofwel betrokken worden 
in de onderhandeling, als deze ook voor de Liga’s 
impacten heeft, of in het andere geval, een aparte 
onderhandeling zal opstarten. 

1.4. Annorama: op suggestie van de raad kan de MNC 
ook het programma van het Belgian Beachvolley 
opnemen in het annorama. 
 
 

2.    NSC 
 

2.1. betaling SRs: dit gebeurt nu digitaal. SRs moeten 
hun bankrekeningnummer doorgeven via de 
onkostennota aan VolleyAdmin2, (of persoonlijk 
doorgeven aan de thuisspelende club).  

 
2.2. De NSC & Liga’s evalueren de invoering van het 

challenge systeem zeer positief. Dat bleek op hun 
vergadering eergisteren. Zoals aangekondigd 
(RvB 16/10) zal NSC nu de 10 beste challenge 
referees selecteren voor de rest van de 
competitie. Bert duidt dat er opmerkingen zijn 
vanuit de clubs ivm de performantie van sommige 
challenge refs. Deze werden met Arturo 
besproken in een aparte meeting voor verdere 
opvolging. 

2.3. Op vraag van Arturo duidt Luc de BENE cup en 
de BENE conference. Het eerste is een eendaags 
event op 29/12/2024 (in Maaspoort, NL). Dit is 
helemaal gepland, en komt mogelijks zelfs op TV. 
Het tweede is een mini-toernooi tussen de top-4 

échéant. En fonction des résultats de l'enquête, 
des ajustements pourront être apportés aux 
saisons suivantes. 

 
1.2. Le successeur de VolleyAdmin2 n'est pas 

encore connu. VV veut préparer son choix 
avec soin car, d'une part, cela a un impact 
financier énorme et, d'autre part, c'est lié au 
fonctionnement de tous les clubs et de la 
fédération (la poursuite de la numérisation 
de tant VV que les clubs impliqués étant un 
objectif clé du plan d'action du VV). L'idéal 
est évidemment d’évoluer vers une plate-
forme commune.  Gerrit pressent que VV 
pourra encore compter en principe sur les 
services de VolleyAdmin2 pour une année 
supplémentaire (à confirmer lors du 
prochain conseil). 
Michel signale que les réglementations encore 
très différentes entre les provinces, les deux ailes 
et la fédération nationale entraînent une énorme 
complexité (et donc un prix de revient élevé) lors 
de l'utilisation d'un logiciel. Une adaptation bien 
trop coûteuse est toujours nécessaire. Cette 
adaptation entraîne des coûts supplémentaires à 
chaque mise à jour du logiciel. 
 

1.3. Ballons de volley approuvés : Volley Belgium 
accepte les ballons MIKASA et GALA. Cela 
restera le cas pour le moment. Stijn (VV) 
négocie un nouveau contrat de sponsoring 
avec MIKASA. Guy fait remarquer que le choix 
des ballons fait partie du règlement et relève 
donc de la compétence de la fédération. Si 
possible, les ligues jouissent bien sûr aussi des 
bénéfices de ce contrat (par exemple par des 
ballons gratuits). 

1.4. Annorama : à la suggestion du conseil, la MNC 
peut également inclure le programme belge de 
beach-volley dans l'annorama. 

 
 
2.  CNA 
 
2.1. paiement des arbitres : il s'effectue désormais 

par voie numérique. Les arbitres doivent fournir 
leur numéro de compte bancaire via la note de 
frais à VolleyAdmin2, (ou le fournir en personne 
au club d'accueil).  

2.2. La CNA et les ligues évaluent très positivement 
l'introduction du système de challenge. C'est ce 
qui est ressorti de leur réunion d'avant-hier. 
Comme annoncé (CA 16/10), la CNA sélectionne 
les 10 meilleurs arbitres pour la suite de la 
compétition. Bert indique que les clubs ont fait 
des commentaires sur la performance de 
certains arbitres. Ces commentaires ont été 
discutés avec Arturo lors d'une réunion séparée 
pour un suivi plus approfondi. 

2.3. A la question d'Arturo, Luc indique la BENE Cup et 
la BENE Conference. La première est un 
événement d'une journée le 29/12/2024 (à 
Maaspoort, NL). Cet événement est entièrement 
planifié et pourrait même être télévisé. Le second 
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van elk land. Belgische SRs zouden de 
wedstrijden in België fluiten, Nederlandse 
scheidsrechters in Nederland. 

 
2.4. Arturo meldt een sterke stijging van het autodelen. 

Van 36% vorig jaar naar 52% nu. Gerrit oppert dat 
dit goede nieuws zou moeten verwerkt worden in 
verdere positieve communicatie naar de 
volleybalgemeenschap en breder, en niet enkel 
vanuit de invalshoek van kostenbesparing, maar 
voornamelijk ook vanuit onze maatschappelijke rol 
die we als federatie hebben om 
duurzaamheidsdoelstellingen te realiseren.  

 
2.5. De raad stemt in met de door Arturo voorgestelde 

‘2025 CEV Refereeing Officials registration’. 
 
2.6 Bert vraagt dat de federatie een leidraad zou 

uitwerken voor de ligaclubs hoe fiscaal om te gaan 
met de betaalde vergoedingen aan de 
scheidsrechters. Guy meldt dat dit geen opdracht 
is voor de federatie gelet enerzijds deze kennis 
van fiscaliteit binnen de federatie niet aanwezig is 
en omdat bovendien de statuten en juridische 
structuren en vennootschapsvormen van onze 
clubs niet gelijklopend zijn en de richtlijnen dus 
zelfs ook niet uniform kunnen zijn. Het is de 
verantwoordelijkheid van elke club om -in overleg 
met de eigen raadsmensen en kennis van de 
eigen juridische fiscale structuur- de eigen correcte 
handelwijze te bepalen.  

 
 
3.   LIGD 

 
3.1. Het streamingproject van ligawedstrijden kent 

nog steeds een aantal ‘kinderziektes’, maar 
deze worden één voor één verholpen. 

 
3.2. Commissarissen worden niet aangeduid voor 

matchen van de play-offs. Bij de beker is de 
bedoeling om ze enkel bij de finales aan te 
duiden. Deze regel zal naar volgend jaar toe 
verduidelijkt worden in het reglement.   

 
 
3.3. op 21/01/2025 organiseren de liga’s een infodag 

voor potentiële stijgers uit NAT1. 
 
3.4. In het kader van de verdere professionalisering 

werkt de liga aan invoering van licenties voor 
damesclubs welke willen aantreden in de 
Ligareeks. 

est un mini-tournoi entre les 4 premiers de 
chaque pays. Les arbitres belges siffleraient les 
matches en Belgique, les arbitres néerlandais aux 
Pays-Bas). 

2.4. Arturo signale une forte augmentation du 
covoiturage. De 36 % l'année dernière, il est 
passé à 52 % aujourd'hui. Gerrit suggère que 
cette bonne nouvelle soit intégrée dans un article 
pour la communauté du volley-ball et plus 
largement, et pas seulement du point de vue des 
économies de coûts, mais surtout du point de 
vue du rôle social que nous avons en tant que 
fédération pour atteindre les objectifs de 
durabilité. 

2.5. Le CA est d'accord avec la proposition d'Arturo 
concernant ‘2025 CEV Refereeing Officials 
registration’ 

2.6   Bert demande que la fédération élabore une 
directive pour les clubs de la ligue sur la manière 
de gérer fiscalement les frais payés aux arbitres. 
Guy signale que ce n'est pas une tâche pour la 
fédération étant donné, d'une part, que cette 
connaissance de la fiscalité n'est pas présente au 
sein de la fédération et que, d'autre part, les 
statuts, les structures juridiques et les formes de 
société de nos clubs ne sont pas similaires et 
que, par conséquent, les directives ne peuvent 
même pas être uniformes. Il est de la 
responsabilité de chaque club - en consultation 
avec ses propres conseillers et en connaissance 
de sa propre structure fiscale légale - de 
déterminer sa propre ligne de conduite. 

  
3.      LIGD 
 
3.1. Le projet live stream des matches de la ligue 

connaît encore quelques problèmes initiaux, 
mais ceux-ci sont résolus un par un. 

 
3.2. Les commissaires ne sont pas désignés pour les 

matches des Play Offs. En coupe, l'intention est 
de les désigner uniquement pour les finales. 
Cette règle sera clarifiée dans le règlement de 
l'année prochaine.   

 
 
3.3. Le 21/01/2025, les ligues organiseront une 

journée d'information à l'intention des éventuels 
montants du NAT1. 

3.4. Dans le cadre de la professionnalisation, la ligue 
travaille sur l'introduction de licences pour les 
clubs féminins qui souhaitent participer en ligue. 
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Présent/Aanwezig deel 3 (CA/RvB): 
 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Claude Kriescher, Stefan De Keijser 
o Volley Vlaanderen: Luc Haegemans, Gerrit Matthijs ,  
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles: Dominique Reterre, Pascal Schmets, Denis Van Bever 
o Verontschuldigd: Paul Lagae (volmacht aan Gerrit) 

 

 

RAAD VAN BESTUUR 
 
1. Financiën 

 
1.1. Op 24/11 ontving VB per mail (van Filip Buijs) de 

bevestiging van de toekenning van subsidies door 
de Nationale Loterij. Dat is goed nieuws, maar uit 
de brief bleek wel dat Volley Vlaanderen in naam 
van Volley Belgium contracten ondertekend heeft 
zonder dat VB op de hoogte is. Guy of Claude 
zouden toch minstens op de hoogte moeten zijn. 
Pascal voegt daaraan toe dat subsidies die in 
naam van Volley Belgium toegekend worden ook 
via de rekening van VB zouden moeten passeren, 
waarna die op basis van overeengekomen 
verdeelsleutels doorgestort kunnen worden.  
 
Gerrit en Luc repliceren daarop met de 
opmerking dat bij samenwerking niet enkel de 
lusten, maar ook de lasten verdeeld moeten 
worden.  Zo kost de organisatie van ‘de events’ 
VV jaarlijks 150 à 200 k. Gerrit verduidelijkt dit 
met een gedetailleerd financieel rapport 2024 & 
budget 2025. Operationeel kan men stellen dat 
de winst op de cup finals volstaat om het 
verlies van de andere events (Proms, 
supercup, EGL, EK kwalificaties) te dragen,  
Het is echter de bijhorende personeelskost 
(2.75 FTE) die het geheel in het rood duwt. 
Gerrit zal de powerpoint delen. Pascal dankt 
Gerrit voor deze duidelijke presentatie, iets 
waar FVWB al lang naar vroeg. 
 
 

2. VARIA 
 

2.1. Lijst commissarissen: de raad schrapt vier 
personen van de lijst commissarissen omdat zij 
niet langer voldoen aan de criteria. Het gaat om 
Dirk Cocquyt, Willy Corbeel, Frank Desmet en 
Johan Van Riet. 

 
2.2. Feedback FIVB-congres in Porto: Guy en Claude 

namen voor Volley Belgium deel aan dit congres.  
Fabio AZEVEDO werd op handgeklap verkozen 
tot voorzitter FIVB voor een periode van 8 jaar 
(2 olympiades) als opvolger van Dr Ary Graca.  
Het belangrijkste voor VB is dat Arturo 
(voorzitter arbitragecommissie CEV) nu ook 
permanent genodigde wordt in de 
arbitragecommissie FIVB.  
Guy werd opgenomen als CEV-vice president in 
de financiële commissie FIVB en in de councel 
Volley Nations League van FIVB. 

 
 

 

CONSEIL D'ADMINISTRATION 
 
1. Les finances 

 
1.1. Le 24/11, VB a reçu par email (de Filip Buijs) la 

confirmation de l'octroi de subsides par la 
Loterie Nationale. C'est une bonne nouvelle, 
mais la lettre révèle que Volley Vlaanderen a 
signé des contrats au nom de Volley Belgium 
sans que VB en soit informé. Guy ou Claude 
devraient au moins être au courant. Pascal 
ajoute que les subsides accordés au nom de 
Volley Belgium devraient également passer par 
le compte de VB, après quoi ils peuvent être 
transmis sur la base des clés de répartition 
convenues.  

 
Gerrit et Luc répondent que, dans le cadre d'une 
coopération, il convient de partager non 
seulement les joies, mais aussi les charges.  Par 
exemple, l'organisation des événements coûte à 
VV 150 k à 200 k par an, ce que Gerrit explique 
par un rapport financier détaillé pour 2024 et un 
budget pour 2025. D'un point de vue 
opérationnel, on peut dire que le bénéfice des 
cup finals suffisent pour supporter la perte des 
autres événements (Proms, supercup, EGL, 
qualifications CHE), mais ce sont les frais de 
personnel associés (2,75 ETP) qui font basculer 
l'ensemble dans le rouge. Gerrit partagera le 
powerpoint. Pascal remercie Gerrit pour cette 
présentation claire, que la FVWB demande 
depuis longtemps. 

 
2. DIVERS 
 
2.1. Liste des commissaires : le conseil retire quatre 

personnes de la liste des commissaires car elles 
ne répondent plus aux critères. Il s'agit de Dirk 
Cocquyt, Willy Corbeel, Frank Desmet et Johan 
Van Riet. 

 
2.2. Feedback Congrès FIVB à Porto : Guy et Claude 

ont assisté à ce congrès pour Volley Belgium. 
Fabio AZEVEDO a été élu président de la FIVB 
pour une période de 8 ans (2 olympiades) pour 
succéder au Dr Ary Graca. Plus important pour 
VB, Arturo (président de la commission 
d'arbitrage de la CEV) sera désormais invité 
permanent à la commission d'arbitrage de la 
FIVB. Guy, en tant que vice-président de la CEV, 
a été inclus dans la commission des finances de 
la FIVB et dans le conseil de la Volley Nations 
League de la FIVB. 
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2.3. Volley Belgium schreef in -op voorspraak van Geert 

De Dobbeleer (voorheen boardmember CEV)- in 
een door de EU gefinancierd project (60k). Dit in 
samenwerking met de Bulgaarse federatie. Bij 
nazicht bleek het project door Geert wel degelijk 
ingediend op naam van Volley Belgium maar 
werden twee personeelsleden van Volley 
Vlaanderen ingevuld als verantwoordelijken (Geert 
zelf en Kristof De Loose), zonder dat dit dossier 
verder gekend was binnen VV en bij Kristof De 
Loose, en werd ook het rekeningnummer van 
Volley Vlaanderen doorgegeven voor betaling van 
eventuele tegoeden. Guy en Claude 
regulariseerden intussen met heel veel energie en 
moeite dit dossier bij de instanties van de Europese 
commissie. Guy zal nu samen met de collega’s van 
de Bulgaarse volleybalfederatie trachten de 
werking van dit project op poten te zetten. 
 

2.4. Ondanks de zeer moeilijke financiële positie van 
Volley Vlaanderen brachten Gerrit en Luc toch 
bemoedigend nieuws. In de verschillende 
juridische dossiers waarin VV vorig jaar 
betrokken raakte is de positie van de federatie 
gevoelig versterkt.  
VV vond ook drie sterke kandidaten om een 
selectie te maken voor de functie van financieel 
verantwoordelijke Volley Vlaanderen (in opvolging 
van Gerrit die voorzitter werd na vertrek van Luc).   
Voor het project ‘EVC 3.0’ werden potentiële 
partners geïdentificeerd. 
 

2.5. Het Belgische volleybal is als merk ongekend en 
heeft nood aan een nieuwe “branding”, stelt Gerrit. 
De organisatie en doelstellingen van het volleybal 
is veel te diffuus en ondoorzichtig om tot één sterk 
sportmerk te kunnen komen. In de toekomst, en 
net zoals aangegeven bij het punt Topsport zal 
een gemeenschappelijk kader, principes en visie 
moeten worden bepaald binnen RvB Volley 
Belgium om met de verschillende stakeholders in 
het Belgische volleybal richting een 
gemeenschappelijk doel te kunnen werken.  

 
2.6. Met het pensioen van Stefan vertrekt een 

goedkope arbeidskracht (gelet de subsidiëring 
door Actiris).  Claude nodigt de vleugels uit om 
mee na te denken hoe de dienstverlening ook in 
de toekomst betaalbaar kan blijven.  

 
Volgende vergadering  
 

• RvB: 15/01/2025, 19u30, EVC (de voorziene 
vergadering op 18/12/2024 gaat dus niet door). 

2.3. Volley Belgium s'est inscrit - à l’intervention de 
Geert De Dobbeleer (ancien membre du BoA de 
la CEV) - dans un projet financé par l'UE (60k). 
Ceci en coopération avec la fédération bulgare. 
Après vérification, le projet a bien été introduit 
par Geert au nom de Volley Belgium, mais deux 
membres du personnel de Volley Vlaanderen ont 
été inscrits comme responsables (Geert lui-
même et Kristof De Loose) et le numéro de 
compte de Volley Vlaanderen a été transmis 
pour le paiement d'éventuels subventions. Avec 
beaucoup d'énergie et d'efforts, Guy et Claude 
ont pu régulariser ce dossier auprès des 
instances de la Commission européenne. Guy 
va maintenant essayer de mettre en place ce 
projet avec des collègues de la fédération 
bulgare de volley-ball. 

2.4. Malgré la situation financière très difficile de 
Volley Vlaanderen, Gerrit et Luc apportent des 
nouvelles encourageantes. Dans les différents 
dossiers juridiques dans lesquels VV a été 
impliquée l'année dernière, la position de la 
fédération a été considérablement renforcée.   

       VV a également trouvé trois candidats solides 
pour procéder à la sélection son poste de 
responsable financier (succédant à Gerrit qui 
est devenu président après le départ de Luc).   
Des partenaires potentiels ont été identifiés pour 
le projet « EVC 3.0 ». 

2.5. Le volley-ball belge est une marque inconnue et 
a besoin d'un nouveau « branding », affirme 
Gerrit. L'organisation et les objectifs du volley-
ball sont beaucoup trop diffus et opaques pour 
créer une marque sportive forte. A l'avenir, et 
comme indiqué dans le point sur le sport de haut 
niveau, un cadre, des principes et une vision 
communs devront être définis au sein du CA 
Volley Belgium pour travailler à un objectif 
commun avec les différentes parties prenantes 
du volley-ball belge. 

2.6. Avec le départ à la retraite de Stefan, un 
collaborateur bon marché s'en va (étant donné la 
subvention d'Actiris). Claude invite les ailes à 
réfléchir à la manière dont les services peuvent 
rester abordables à l'avenir.  

 
Prochaine réunion  
 

• CA : 15/01, 19h30, EVC (la réunion prévue le 
18/12/2024 n'aura donc pas lieu). 

Verslag & vertaling/ rapport & traduction: Stefan DE KEIJSER 


